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Zie andere zijde  

Aan alle bewoners van de Natuurkundigenbuurt  

 

Herinrichting Natuurkundigenbuurt 
 

Op woensdag 25 oktober hebben we tijdens de bewonersavond met u gesproken over 

een nieuwe inrichting voor de Natuurkundigenbuurt. Deze bewonersavond heeft veel 

informatie opgeleverd. In deze brief vertellen wij u hier meer over. Ook vertellen we u 

wat we belangrijk vinden en wat we nu verder gaan doen.  

 

De komende jaren gaan we de Natuurkundigenbuurt opnieuw inrichten. Dat gebeurt in fasen. 

De Galvanitasstraat, Ohmstraat en de Voltastraat zijn al opnieuw ingericht. We hebben 

hiervoor de informatie gebruikt dat op de informatieavonden met de bewoners en gemeente 

zijn besproken. Er zijn nu meer parkeerplekken en er is meer groen aangebracht in deze 

straten. Daarmee voldoen we nu aan de wensen ten aanzien van groen, water en parkeren.  

 

De informatie die toen verzameld is bij de buurtbewoners gebruiken we nu ook weer voor de 

herinrichting van de andere straten.  

 

Samenvatting van de reacties tijdens de bewonersavond 

Tijdens de bewonersavond hebben we samen nagedacht over hoe de buurt groener gemaakt 

kan worden. En over mogelijkheden om te spelen en te ontmoeten. We spraken ook over het 

verkeer en parkeren. Hieronder zetten we kort voor u op een rij wat er die avond is 

besproken:  

 

Verbetering van de verkeersveiligheid 

• Er zijn zorgen over te hard rijden en gevaarlijke situaties. Vooral in smalle en 

bochtige straten; 

• Problemen rondom de schoolzone tijdens opening en sluiting. 

 

Vergroenen van de buurt 

• Wens voor meer groen in plaats van kale, stenige straten; 

• Voorkeur voor bomen die passen in het straatbeeld. 

 

Ruimte voor spelen en ontmoeten 

• Toevoegen van zitplekken rondom speelplekken en ook elders in de buurt; 

• Bewoners gaven aan zorgen te hebben over de kwaliteit en de veiligheid van 

speeltoestellen; 

• Er is de wens uitgesproken voor een groen schoolplein dat doorloopt in de omgeving. 

 

Visie kinderen op de buurt 

• De kinderen van de Menorah/Ontdekking hebben ook meegedacht. Zij hebben  

tekeningen en werkbladen gemaakt. Deze tekeningen konden tijdens de 

bewonersavond worden bekeken. De reacties waren positief.   

 



 

Zie andere zijde 

Een uitgebreidere samenvatting (met de ontvangen aan- en opmerkingen) staat in de bijlage 

bij deze brief.  

 

Wat gebeurt er met de informatie van de bewonersbijeenkomst? 

De informatie die we hebben verzameld tijdens de bewonersbijeenkomst gebruiken we om 

een soort buurtplan te maken voor de hele Natuurkundigenbuurt. We noemen dat de 

buurtvisie. Dat helpt bij het herinrichten van straten in de toekomst. We kijken daarbij niet 

alleen naar de individuele straten, maar naar de buurt als geheel. 

 

Hoe nu verder? 

Op basis van alle reacties die we hebben gekregen tijdens de bewonersavond, stellen we een 

voorlopige buurtvisie op. Die presenteren we tijdens een volgende bijeenkomst. Daarvoor 

ontvangt u uiteraard nog een uitnodiging. Daarna maken we het nieuwe buurt plan, de 

buurtvisie, definitief. Vervolgens beginnen we met het ontwerpproces voor de herinrichting 

van de eerste vier straten. Halverwege 2024 nodigen we bewoners uit de Edisonlaan, 

Lorentzlaan, Buys Ballotlaan en de Kamerlingh Onneslaan uit om mee te denken over hun 

straten.  

 

Ontwikkelingen bij De Ontdekking 

In september 2023 is de nieuwe school voor de Menorah in gebruik genomen. Voor de 

Ontdekking wordt vanaf januari 2024 onderzoek gedaan naar de mogelijkheden om ook deze 

school nieuw te bouwen. Het schoolbestuur van Delta Onderwijs laat deze onderzoeken 

uitvoeren. De gemeente is daar bij betrokken. Het is de bedoeling dat de nieuwbouw van de 

Ontdekking in verbinding wordt gebracht met de nieuwbouw van de Menorah. De verwachting 

is dat rond de zomer van 2024 meer duidelijk is over de vorm van het nieuwe schoolgebouw 

voor de Ontdekking. Op de bewonersavonden die in 2022 en in het voorjaar van 2023 zijn 

georganiseerd is ook veel verteld over de nieuwbouw van de Ontdekking. U heeft toen wat 

plaatjes gezien hoe de nieuwe school er uit zou kunnen zien. Die plaatjes heeft de gemeente 

laten zien om aan te geven hoe groot de nieuwe school van de Ontdekking zou kunnen  

worden. Er was toen nog niets definitief. We gaan nu een nieuw ontwerp maken voor de 

Ontdekking. We weten al wel dat de nieuwe school ook in twee lagen wordt gebouwd en dicht 

bij het nieuwe schoolgebouw van de Menorah komt te staan. We gaan dan ook de inrichting 

van het schoolplein, het groen en de straten opnieuw bekijken. Ook hierover is nog niets 

besloten. Zodra er meer bekend is over de nieuwbouw voor de Ontdekking, dan laten we u 

dat weten. We willen hier graag samen met de buurt over praten. 

 

Vragen?  

We willen u bedanken voor uw betrokkenheid en informatie. We vinden het fijn om samen 

met u aan een mooie nieuwe schoolomgeving te bouwen. Heeft u nog vragen over deze brief, 

dan kunt u contact opnemen via 14 0162 of via deze contactgegevens: 

 

Voor algemene vragen: mevrouw V. Hoogkamer (projectmedewerker) 

E-mailadres v.hoogkamer@oosterhout.nl  

 

Voor vragen over de wijk: mevrouw K. Marijnissen (wijkmakelaar) 

E-mailadres k.marijnissen@oosterhout.nl of telefoonnummer 06 34 19 35 46. 
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Zie andere zijde 

Bijlage 1 
 
Een aantal opmerkingen kwam vaker terug tijdens de bijeenkomst in de 
Natuurkundigenbuurt. Dit is een korte samenvatting van de meest besproken 
onderwerpen. 
 
Verkeersveiligheid verbeteren 
Een gedeelde zorg van alle aanwezigen: de verkeerssituatie in de wijk. Er wordt vaak te hard 
gereden. Zeker op de plekken waar straten smal zijn en de bochten krap. Daar kan het 
gevaarlijk zijn. Omdat de Hildebrandlaan geen doorgaande weg meer is, zorgt dat voor meer 
verkeer in andere straten. De drukste wegen liggen aan de rand van de buurt. Dit veroorzaakt 
de meeste verkeersveiligheid problemen volgens de meeste bewoners. Wanneer de school 
begint, komen auto’s elkaar tegen die de buurt uitrijden en auto’s die juist naar school gaan.  
 
Rondom de school is het erg druk tijdens opening en sluiting. Er wordt geparkeerd op plekken 
waar dit niet mag. Dit zorgt voor onoverzichtelijke situaties. Dit gedrag van mensen is moeilijk 
aan te passen. Als duidelijk wordt aangegeven dat je in een schoolzone bent is dat veiliger. 
Ook moet voorkomen worden dat op de stoep geparkeerd wordt. De toekomstplannen voor 
de nieuwbouw van de Ontdekking zijn nog niet duidelijk. Bewoners willen hier graag meer 
inzicht in.  
 
Bijna alle aanwezigen begrijpen dat het drukke autoverkeer moeilijk te voorkomen is. De 
meeste bewoners zeggen dat de snelheid in de straten omlaag moet. Welke maatregelen 
daar voor nodig zijn is nog niet duidelijk. In veel straten is er een parkeerprobleem. Bewoners 
zien dat kruisingen vaak gebruikt worden als parkeerplaats. Dit is niet overzichtelijk en dus 
onveiliger. De bewoners zien ook kansen om de minder drukke straten in te richten als gebied 
waar de auto te gast is. Daar is het dan niet mogelijk om hard te rijden. De bewoners vinden 
de erfjes van de Edisonlaan en Buys Ballotlaan een heel goed voorbeeld. 
 
Veel aanwezigen gaven aan dat het prettig wonen is in enkele eenrichtingswegen en 
doodlopende straten. Hierdoor is er wel meer verkeer in andere straten. Eenrichtingsverkeer 
kan een oplossing zijn. Dit moet wel goed worden uitgevoerd, zodat het niet extra druk wordt 
op andere wegen. Het alleen doodlopend maken van een straat is volgens de aanwezigen 
geen goede oplossing.  
 
De buurt groener maken 
De wijk was 20 jaar geleden een stuk groener. De open ruimtes, nu gras, waren vroeger 
groene perken. Bewoners willen meer beplanting. Het is mooi om plannen te maken voor 
meer groen maar de gemeente moet ook denken aan het beheer en onderhoud. Het groen 
wordt nu slecht onderhouden. De planten zijn verwilderd en er is veel afval te vinden tussen 
het groen.  
 
Veel straten zijn nu kaal en stenig. Bewoners willen meer bomen in de buurt. Zij vinden het 
wel belangrijk dat er gekeken wordt naar de soort bomen; geen ‘plakbomen’. Dat zijn 
bijvoorbeeld Lindebomen. Dit zijn bomen die voor vuil en plak op auto’s zorgen.  
 
Bewoners zien open verharding (zoals grasbeton) in parkeerplaatsen als kans om meer 
groen te maken in de straten. Wel moet er goed nagedacht worden over de toegankelijkheid. 
De bewoners willen parkeren meer naar een centrale plek brengen. Bijvoorbeeld een grotere 
parkeerplaats. Op veel groene plekken gebeurt nu weinig. Met bijvoorbeeld een parkeerplaats 
op sommige stukken ‘rest’ groen, ontstaat meer ruimte in woonstraten. Daar kan dan groen 
geplant worden, doordat er minder auto’s geparkeerd worden in de straat zelf.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Zie andere zijde 

Ruimte voor spelen en ontmoeten 
Een veel besproken onderwerp was het toevoegen van zitplekken rondom de speelplekken 
en verspreid in de buurt. Het idee van zitplekken in hofjes/woonerven vinden bewoners 
positief. Dit zijn mogelijke ontmoetingsplekken in de straat. Voor zitplekken voor jongeren is 
het moeilijk om deze mooi te maken. We willen ook niet dat dit hangplekken worden in de 
avond. Bewoners zijn blij met de verschillende speelmogelijkheden. Maar de bewoners 
hebben ook zorgen over de kwaliteit en veiligheid van sommige speeltoestellen. Ook zijn er 
weinig speelmogelijkheden voor kleinere kinderen. 
 
De inrichting van de schoolomgeving is nog niet duidelijk. De bewoners vinden het belangrijk 
dat er een betere samenhang tussen de verschillende speelplekken komt door het groen in 
de buurt. Zij willen graag een toegankelijk en groen schoolplein dat verbonden is met de 
omgeving. Ze willen niet dat het volledig is afgesloten. Net zoals het schoolplein van de 
Menorah nu. Hier kun je nu ook gewoon op spelen. 
 
Bewoners zien mogelijkheden om de groenstructuur gewoon als groen te behouden en op 
een natuurlijke manier te spelen. Ook denken de bewoners dat er rustplekken mogelijk zijn en 
de natuur open te houden. Ze willen graag groenstructuur met rondom de school 
voornamelijk speelplekken. En verspreid in de wijk eventuele spelaanleidingen. Dit betekent 
dat kinderen worden uitgenodigd om zonder speeltoestel te spelen Zo wordt groen, spelen en 
ontmoeten op een logische wijze gecombineerd. Sommige bewoners benadrukken wel dat 
niet alles in de wijk omgevormd moet worden tot speelplek. Er is ook vraag naar rustplekken 
en behoud van natuur. 

 


